
                                                                                                                   
Komise životního prostředí 

 

Zápis z 30.  jednání komise dne 10.1.2018 
 
Místo konání: areál TS 
 
Přítomni:    Milena Paříková, Šmerák Petr, Pretel Jan 
 
Omluveni:  , Jana Neumanová, Dousek Vladimír, Jana Slezáková 
 
 
 
 

Průběh jednání: 
 
1. Alej dubů letních Školní ulice 

Komise uvítala sdělení radní pí. Paříkové, že duby ve Školní ulici se kácet nebudou, jak bylo dohodnuto 
při jednání rady města. 
 
2. Komise se pozastavila nad tím, že v těsné blízkosti výše zmiňovaných stromů – dubů letních, probíhá 
v současné době výkop na přeložku kanalizace. Přičemž došlo k devastujícímu poškození a obnažení  
kořenového systému stromů. Stavební firma byla informována členy komise a p. Jiskrou jak poškozené 
kořeny ošetřit.  
 
3. Komise upozorňuje na neuspokojivý stav lesních porostů po kalamitách např. u cihelny 
 
4. Komise požaduje zprávu o tom jak se firma, která předala nově vybudovanou místní komunikaci 
A.V.Nováka a  zavázala  k zajištění potřebné péče výsadbu nově vysazených stromů minimálně po dobu 
minimálně 5 let.  
 
5.  Před výstavbou komunikace A.V Nováka se firma zavázala k přesazení tří kusů dubů letních 
s následnou péčí. Dle místního šetření členů komise bylo zjištěno, že tato péče dopadla tak, že stromy 
byly na konci roku 2017 zcela zlikvidovány.  
 
Další schůze komise se koná 7.2.2018 od 16:00 v areálu TS 
  
Zapsala:  Renáta Petelíková 
 
 


